
Gildbroskolen, skolebestyrelse 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Torsdag d. 24/10, 
2024 
 
Kl. 17:30 – 19:30 
 
Lokale: A20 – A21 
 
Referent: 
Janne Kiilerich 
 
Afbud: 
Stephanie 
Necla 
Dorte 
Mikolaj 

Mødedeltagere 
 

Stephanie Louise Krusdorf Glerup 
(forælder) 

Arushi Baines (elev) 

Jilali Daf (forælder) 
 

Mikolaj Przbylowski (elev) 

Mia Baadsgaard Esmann (forælder) 
 

Tina Bjørnskov (medarbejder) 

Mette Byriel (forælder) 
 

Dorte Christoffersen (medarbejder) 

Catharina Hjelmfort (forælder) 
 

Janne Kiilerich (viceskoleleder)  
 

Necla Yilmaz (forælder) 
 

Rie Hedegaard (SFO-leder) 

Kasper Bjerring (B&U) 
 

René Aistrup (skoleleder) 

 

Pkt. Form Tid Indhold 

1 O 20 min. 

Meddelelser fra 

- Formanden 
- Skal konstitueres 
- På skole og forældrelandsmødet deltager Catharina og Jilali 

- Skole- & SFO-ledelsen 
- Vi er ved at finde en fælles praksis for samarbejdet mellem 

Tvillingehuset og Ørnebo. Efter omstændighederne går det 
godt.  

- Vi har afholdt pædagogisk dag på en lørdag med et fælles 
tema, som var forældreaktivering og -inddragelse. Det var en 
god og konstruktiv dag.  

- Motionsdagen forløb rigtig fint. 
- Vi har fået tilsagn til at oprette en facebook-side til skolen. 

Forhåbningen er, at vi kan kommunikere bredt ud til 
borgerne, også selvom man ikke er elev på skolen. Vi vil 
gerne skabe den gode fortælling.  

- Vi skal deltage i ungebyrådsmøde. Det er 3 elever fra skolen, 
der repræsenter os.  

- Elevrepræsentanter 
- Første elevrådsmøde er blevet afholdt.  
- Sidste år blev der med succes afholdt en elevfest, og der er et 

ønske om at gentage succesen 
- Medarbejderrepræsentanter 

- Motionsdagen har været god. Det er trygt, at vi bygger videre 
på det samme koncept.  

- Der har været mange naturfaglige ting på programmet. Det 
er kutyme i efteråret. Bl.a. med besøg fra naturcenteret 

- Der har været oplæg i udskolingen: Fremmed i eget land. 
- Der er fokus på mobilfri zone, som også slår igennem i 

afdeling 2.  
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- Ligesom der er fokus på indholdet på computeren.  
- Institutionerne er jo på skolen, og det er ved at finde sit leje, 

hvor der skal være plads til alle børn. Der er forskellige ting, 
man lige skal vænne sig til. Det gælder både børn og voksne.  

- B&U-repræsentant 
- Årsagen til børnehavernes placering: Vejleåparken kan ikke 

modtage nye børn grundet parallelsamfundslisten. Derfor 
får Tvillingehuset og Ørnebo modtager derfor flere børn.  

- Vi drømmer om, der snart er lys forude, og Vejleåparken 
ikke fortsætter på listen. 

- Byrådet har vedtaget budget. Det er fredeligt på 
skoleområdet, og der sker derfor meget lidt. Der sker lidt 
mere på dagtilbudsområdet.  

- Næstkommende udvalgsmøde opstartes et kig på 
styrelsesvedtægterne med fx klassedannelser og -størrelser. 
Lige nu er reglerne lidt rodede. Der er opfordres til, at vi 
følger med i arbejdet. 

- Der er snart møde i Ishøj Skoleforum, som kommer til at 
omhandle maden i kantinerne, som skal undersøges ift., 
hvordan det skal gøres. Ishøj har indgået partnerskab med 
center for sundt liv og trivsel.  

- Vores høringssvar havde et kritikpunkt til udgangspunktet, 
men ikke udpeget et andet forslag, og derfor kan det være 
svært at navigere i. Byrådet er derfor gået med 
udgangspunktet, som er model 1.  

Aftenklub 
- Der har været holdt åben i aftenklubben 
- Der er ved at udvikles makerpsace i klubben 
- Der er udvides et samarbejde med ungdomsskolen 

 

2 B 15 min. 

Konstituering 

Konstituering af skolebestyrelsen efter suppleringsvalg, herunder 

afklaring af formand og næstformand 

- Det udfordres lidt af, der mangler to af de nyvalgte 

- Overgår til næste møde. Mette deltager som stedfortræder i 

Ishøj Skoleforum 

3 D 15 min. 

Forretningsorden for skolebestyrelser 

Drøftelse af forretningsorden for skolebestyrelsen 

- Overgår til næste møde 

 

4 DB 15 min. 

Planlægning af kontaktforældremøde 

Afklaring af og planlægning af kontaktforældremøde jf. årshjul 

- Vi har haft en snak om, at elevernes sprogbrug skal være 

omdrejningspunkt.  

- Er det fortsat ovenstående emne, der skal være temaet? 

- Vi foreslår uge 5 eller 6, mødet skal afholdes. 

- Vi holder fast i emnet og tidspunktet. Desuden går vi efter at 

indbyde alle forældre for at skabe samme referenceramme  

5 B 15 min. 
Revidering af princip 

Princip for fælles arrangementer i skoletiden, lejrskoleophold, udsendelse 

i praktik, m.m. (se bilag) 
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- Lejrskoler er meget dyre. Regningen fra vandrehjemmene er 

enorm.  

- Vi revideres ift beløbet for forældrebetaling, som opjusteres til 

100,- pr dag.  

- René justerer princippet og fremsender det nye.  

6 O 15 min. 

Orientering om… 
- Økonomi 
- Det ser endnu engang ud, som om vi kommer ud med et 

mindreforbug, bl.a. grundet flere vakante stillinger. Vi har 
derfor iværksat en investeringsplan. Bl.a. Ift. SFO-ens 
multibanen, makerspace, inventar, undervisningsmaterialer, 
mm.  

- Personale 
- En medarbejder er blevet opsagt ved udgangen af 

indeværende skoleår 
- En medarbejder har opsagt sin stilling og stopper ved 

udgangen af måneden. Løsninger er fundet 
- Der er ansat en ny medarbejder til vores gruppeordning for 

skolestartere.  
- Vi har en ansættelsesproces i gang ift. pædagoger til SFO-en.  
- Vi har en medarbejder, der går på pension fra SFO-en 
- Sygefravær 
- Vi har en medarbejder, der er delvist sygemeldt. Hun er fuldt 

tilbage ved udgangen af november.  
- Vi har fortsat fokus på sygefravær, der kalder på 

opmærksomhed fra vores side.  
 

7 B 5 min. 

Punkter til kommende møder: 

- Referatet fra landsmødet 

- De to punkter, vi har udskudt 

 

O = Orientering    D = Debat    B = Beslutning    H = Høring    U = Udtalelse 

Møderække 2024/2025: 21.08.24, 23.10.24, 16.12.24, 11.02.25, 09.04.25, 08.05.25, 17.06.25 

 


